
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 14. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 786
På borgermødet om atomaffald den 7. maj 2014 i Kerteminde Kommune, sva-
rede det panel ministeriet havde sammensat, at der på et tidspunkt vil fore-
komme udsivning fra et nedgravet atomaffaldsdepot. Vil ministeren, i forlæn-
gelse heraf, fyldestgørende redegøre for en sådan udsivning og desuden
kommentere det faktum, at der ifølge eksperterne vil komme udsivning, samt
bekræfte at det må anses for uacceptabelt at arbejde videre med en nedgrav-
ningsløsning, hvorfra der vil komme udsivning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling
Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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